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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mekkora energiaigénnyel kalkulál a Minisztérium 
maximális üzemmód mellett a jelenleg már Magyarországon működő akkumulátorgyártó 
cégek esetében, továbbá azon akkumulátorgyárak esetében, melyekkel a kormány 
tárgyalásokat folytat a jövőbeli magyarországi beruházásokról" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Korábban  környezetvédelmi  szempontból  jelentős  ügyekben  több  alkalommal  fordultam  a
kormányhoz  írásbeli  kérdésben.  A  K/3585.  számú,  „Mekkora  energiaigénnyel  kalkulál  a
Minisztérium  maximális  üzemmód  mellett  a  jelenleg  már  Magyarországon  működő
akkumulátorgyártó  cégek  esetében,  továbbá  azon  akkumulátorgyárak  esetében,  melyekkel  a
kormány  tárgyalásokat  folytat  a  jövőbeli  magyarországi  beruházásokról?”  című  kérdésemre
sajnálatos módon mindezidáig nem kaptam érdemi választ.
 
Tekintettel az elmondottakra, az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Mekkora energiaigénnyel kalkulál a Minisztérium maximális üzemmód mellett a 
jelenleg már Magyarországon működő akkumulátorgyártó cégek esetében, továbbá 
azon akkumulátorgyárak esetében, melyekkel a kormány tárgyalásokat folytat a 
jövőbeli magyarországi beruházásokról?

• Ezt az energiaigényt hogyan tudják biztosítani?
• Kérem az egyes beruházások energiaigényét egyesével, különkülön lebontva, 

számszerű adatokat közölve küldje meg számomra.
 
Szeretném a figyelmét felhívni, hogy az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 98. § (1)
bekezdésének értelmében úgy rendelkezett, hogy
„Az állami szervek kötelesek a  képviselőket  megbízatásuk ellátásában támogatni,  és részükre a
munkájukhoz szükséges felvilágosítást megadni.”
 



Megtisztelő válaszát köszönöm!
 
Budapest, 2023. július 5.

Dr. Oláh Lajos
Teréz- és Erzsébetváros országgyűlési képviselője
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